
Ripollès Desenvolupament torna a veure reduït el nombre de socis que el conformen. Després que 
el mes de desembre Ribes de Freser decidís deixar el consorci, ara és el torn de Planoles. La 
població ha demanat formalment deixar de formar part d’aquest ens. Una decisió que s’ha produït 
per diversos motius i que té com a voluntat la millora la promoció turística, «ja que hem arribat a 
l'acord per fer la unió com a vall de Ribes, però també és evident que trobem moltes 
mancances per part de Ripollès Desenvolupament en aquest sentit, i d'altres», relata el batlle, 
Txema Corcuera. L'alcalde assegura que és un fet que «lamentem». 

 

No és una sortida pensada amb rapidesa, sinó que s’ha produït després de setmanes de 
negociacions. De fet, els responsables de Ripollès Desenvolupament s’han posat amb contacte amb 
els de l’ajuntament planolenc per conèixer de si és una sortida total o no o bé Planoles pot seguir 
integrant el consorci en alguns aspectes que puguin ser interessants pel municipi de la Vall de Ribes. 
«Nosaltres, de moment ho estem estudiant», diu Corcuera, però «la premissa i la consigna és 
marxar de Ripollès Desenvolupament». Tot i així, puntualitza que «això no vol dir que hi ha 
molts serveis que ofereix Ripollès Desenvolupament que, des del meu punt de vista, hauria 
d'oferir, d'una manera o altra, el Consell Comarcal». 

 

La intenció, doncs, és no formar part de l’agència de desenvolupament comarcal. Un fet, que deixa 
a la institució sense gairebé presència dels agents de la vall de Ribes, ja que la gran majoria de les 
poblacions no formen part dels associats de Ripollès Desenvolupament.
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